
آرمان ملی: تیم پرسپولیس که در روز پایانی فصل گذشته 
به قهرمانی رسید در نقل و انتقالات اوضاع مناسبی ندارد. 

کتور    ترا
بحث تمدید قرارداد مهدی ترابی با باشگاه پرسپولیس و 
کتور به یکی از بحث های داغ نقل و انتقالاتی  کره او با ترا مذا
فوتبال ایران در چند روز گذشته تبدیل شده است. ترابی که 
قراردادش در پایان فصل بیست و سوم با پرسپولیس به پایان 
رسید، هیچ پالس مثبتی برای تمدید قرارداد به سرخپوشان 
نداده و ظاهراً تصمیم خود را برای جدایی از پرسپولیس 
کی از این است  گرفته است. شنیده های خبرنگار تسنیم حا
کتور را انجام داده و  که ترابی توافقات نهایی با باشگاه ترا
حتی پیش پرداخت هم گرفته و پیش نویس قرارداد را هم 
امضا کرده است. پیش نویسی که در آن یک بند برای جدایی 
گر مهدی ترابی تا 10  ترابی در نظر گرفته شده و براساس آن، ا
تیرماه پیشنهاد خارجی دریافت کند می تواند پیش پرداخت 
کتور را پس داده و به تیم خارجی بپیوندد.  دریافتی باشگاه ترا
کتور لازم الاجرا خواهد بود.  در غیر این صورت قرارداد او با ترا
کتور  از سوی دیگر سعید مظفری زاده سرپرست باشگاه ترا
کره و توافق باشگاه  کنش به سؤالی درباره شایعه مذا در وا
کتور با مهدی ترابی، دانیال اسماعیلی فر و علیرضا بیرانوند  ترا
گفت: شایعات زیاد است و من خودم هم شنیده ام ولی فعلاً 
نمی توانیم در این وضعیت درباره جذب بازیکن تصمیم گیری 
گذار شود، مدیریت  گر وا کرده و تعهد ایجاد کنیم. باشگاه ا
بعدی و مالکان جدید باید تصمیم گیری کنند و طبیعتاً ما در 
این وضعیت نمی توانیم چنین کاری انجام دهیم. باید منتظر 
بمانیم تا ابتدا وضعیت مالکیت مشخص شود.  »شایعه توافق 
و حتی عقد قرارداد با مهدی ترابی بیشتر از سایر بازیکنان 
کره  ای با او انجام نشده است؟«  ح است؛ یعنی هیچ مذا مطر
! ما قبلاً برخی  مظفری زاده در پاسخ به این پرسش گفت: خیر

بازیکنان را برای فصل بعد مدنظر داشتیم ولی وقتی بحث 
کنون همه  کارها همان طور ماند و ا ح شد  گذاری مطر وا
گذاری است. چیزی تا شروع فصل آینده  تمرکزمان روی وا
نمانده و با توجه به اینکه سهمیه آسیایی داریم باید سریعاً 
تصمیم گیری شود. چند روز پیش نامه ای از فدراسیون 
داشتیم که وضعیت مالکیت مشخص شود، چون به هر حال 
گذاری باشگاه باید بحث مجوز حرفه ای بار دیگر  در صورت وا
مورد بررسی قرار بگیرد و دوباره از امکانات بازدید شود. در 
گذاری است. وی  حال حاضر تمام تمرکز ما روی مسأله وا
کره با علیرضا بیرانوند گفت: صحبت ها زیاد  درباره شایعه مذا
است، ولی تمام تمرکز من فعلاً روی وظیفه ای است که مجمع 
باشگاه روی شانه ما گذاشته است. منتظریم آقای زنوزی از 

خارج برگردد و به جمع بندی برسیم. 
   پاتک سپاهان

پرسپولیس در این روزها در شرایط خوبی به سر نمی برد. 
علیرضا بیرانوند قرارداد خود را با این تیم فسخ کرده و مهدی 
ترابی و دانیال اسماعیلی فر نیز در یک قدمی پیوستن به 
خ پوشان در این میان با چند گزینه  کتور قرار دارند. سر ترا
که شاید مهم ترین چهره  نیز به توافقات خوبی رسیدند 
فرشاد احمدزاده ستاره تیم فوتبال سپاهان اصفهان باشد 
و احتمالا در روزهای پیش رو، پرسپولیس از این بازیکن 
رونمایی خواهد کرد. این در شرایطی  است که سپاهانی ها 
نیز در اقدامی متقابل به دنبال جذب سعید صادقی وینگر 
کرات اولیه با این بازیکن صورت  خ پوشان هستند و مذا سر
خ پوشان قرارداد  گرفته است. صادقی یک فصل دیگر با سر
کنش باشگاه پرسپولیس نسبت به  دارد و باید ببینم وا
خ پوشان اجازه  جدایی بازیکن خود چگونه بوده و آیا سر
؟ گفتنی است سعید  جدایی صادقی را خواهند دارد یا خیر
صادقی به دلیل مصدومیت، هفته های پایانی لیگ بیست 

و سوم را از دست داد و هنوز درگیر این آسیب دیدگی است. 
   فولاد 

به دنبال انتشار لیستی پر ستاره از یحیی گل محمدی 
سرمربی جدید فوتبال خوزستان که در آن نام های سروش 
رفیعی، فرشاد فرجی و سعید صادقی دیده می شد، آن هم در 
شرایطی که قرارداد وی شب گذشته منتشر شد، مدیرعامل 
کنش وادار کرد. هوشنگ نصیرزاده در این  این باشگاه را به وا
خصوص گفت اظهار کرد: باشگاه فولاد خوزستان بیشتر از 
مصوبات فدراسیون فوتبال و قانون سقف بودجه در فصل 
نقل و انتقالات هزینه نمی کند. لیست منتشر شده تنها 
گمانه زنی رسانه ای است. هر اسمی که در لیست سرمربی 
تیم قرار می گیرد در چارچوب باشگاه برای جذب وی اقدام 
می شود. یحیی گل محمدی فعلاً لیستی در مورد دستیاران 

خود و بازیکنان مدنظرش به باشگاه نداده است. 
   گلایه 

از  می گوید  پرسپولیس  فوتبال  تیم  گرجستانی  مدافع 
سوی این باشگاه با او برای تمدید قرارداد تماسی گرفته 
نشده است. تیم ملی فوتبال گرجستان در یورو ۲0۲۴ اولین 
تجربه حضور در جام ملت های اروپا را پشت سر می گذارد. 
حضور گرجستان در این رقابت ها با اتفاقی تاریخی برای 
که گئورگی گولسیانی، مدافع  لیگ برتر ایران همراه بود، چرا
گرجستان به  پرسپولیس توسط ویلی سانیول، سرمربی 
تیم ملی دعوت شد تا فوتبال ایران نماینده ای در یورو ۲0۲۴ 
داشته باشد. او در دیدار با جمهوری چک از دقیقه ۸۲ به 
میدان رفت تا بازی در این رقابت ها را هم تجربه کرده باشد. 
گئورگی گولسیانی در گفت وگو با ایسنا درباره شرایط جام 
ملت های اروپا ۲0۲۴، اظهار کرد: جو فوق العاده ای اینجا 
کم است. استادیوم های فوق العاده خوبی وجود دارد  حا
و یورو ۲0۲۴ به خوبی سازماندهی شده است. این بازی ها 
کیفیت بالا شرایط خوبی برای  با بازیکنان و تیم های با 
گران ایجاد کرده است، البته بازی ها بسیار سخت  تماشا
و پر فشار هستند. او همچنین درباره بازی کردن خودش 
در دیدار برابر چک هم گفت: خیلی خوشحالم که فرصتی 
به دست آوردم و بازی کردم. اول از همه در بالاترین سطح 
فوتبال اروپا هستم و دوم اینکه توانستم در یک بازی رسمی 
به میدان رفتم. بازی اول مقابل ترکیه، تقریبا مطمئن 
بودم که در ترکیب اصلی گرجستان خواهم بود، اما ثانیه 
ج شدم. من رو به جلو  آخر چیزی تغییر کرد و از ترکیب خار
ادامه می دهم و امیدوارم در بازی بعدی مقابل پرتغال 
بازی کنم. این ملی پوش گرجستان درباره سانیول، ستاره 
سال های نه چندان دور بایرن مونیخ و تیم ملی فرانسه و 
سرمربی فعلی تیم ملی گرجستان بیان کرد: سانیول مربی 
جوانی است. برای او همچنین اولین تجربه حضور در یورو 
به عنوان مربی است. فکر می کنم در این مدت او کار بزرگی 
برای ما انجام داده است. بازیکن پرسپولیس در پایان درباره 
اینکه آیا از سوی باشگاه پرسپولیس برای تمدید قرارداد با او 
کره شده است یا خیر توضیح داد: از باشگاه پرسپولیس  مذا
هیچکس برای تمدید قرارداد با من تماس نگرفته است. 
آنها حتی برای خداحافظی هم با من تماس نگرفته اند. 
بعد از یورو ۲0۲۴ کمی استراحت خواهم کرد و بعد از آن همه 
پیشنهاداتم را تجزیه و تحلیل می کنم و در مورد آینده ام 

صحبت خواهم کرد. 
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وضعیت بهم ریخته پرسپولیس! 

اندی ماری ویمبلدون ۲۰۲۴ را  
از دست داد 

مصدومیت  دلیل  به  بریتانیایی  تنیسور 
حضور در تنیس ویمبلدون را از دست داد. مرد 
شماره یک سابق تنیس جهان در مسابقات 
کرد. این خبر را  ویمبلدون شرکت نخواهد 
سرویس مطبوعاتی انجمن تنیس حرفه ای 
کی از آن است  )ATP( اعلام کرد. خبرها حا
که این تنیسور برای برداشتن کیست ستون 
و  گرفته  قرار  جراحی  عمل  تحت  فقراتش 
قادر به حضور در ویمبلدون نیست. اندی 
ماری هفته قبل در مسابقات ATP لندن در 
جریان بازی دور دوم مقابل جردن تامپسون 
استرالیایی به دلیل مصدومیت کناره گیری 
کرد و بعدا مشخص شد در ناحیه کمر احساس 
ناراحتی می کند. ماری ۳۷ ساله در رنکینگ 
جهانی تنیس در رده 11۵ قرار دارد. این تنیسور 
بریتانیایی در طول دوران حرفه ای خود به 
مدت ۴1 هفته مرد شماره یک جهان بود. او 
دارای ۴۶ عنوان قهرمانی در ATP، از جمله 
سه قهرمانی در مسابقات گرنداسلم ویمبلدون 

)۲01۳، ۲01۶( و تنیس آزاد آمریکا )۲01۲( است. 

ویژه

کاشانی  جعفر  خداحافظی 
در یک مسابقه شهرآورد رقم 
خورد. یک سال بعد از دربی 
معروف شش گله که دست بالا 
را در دربی به پرسپولیس داده 
بود، سرخپوشان به مصاف تاج 

)استقلال( رفتند. 

مین  ا ر به  د  پیشنها خبر 
رضاییان در صفحات عربی 
دیده می شود. رامین خود 
را آماده یک انتقال خارجی 
می کند و امیدوار است در ۳۴ 
سالگی به لیگ ادنوک منتقل 

 . د شو

کو پیش از آغاز یورو   روملو لوکا
به هواداران تیم ملی بلژیک 
وعده داد که آنها یکی از بهترین 
ورژن هایش را در یورو ۲۰۲۴ 
کنون  آلمان خواهند دید اما تا
آفساید مانع این امر بوده 

 . ست ا

ت
شــ

س نو
        آفساید   خداحافظی انتقالعک

گفتوگو

سید مهدی سیدصالحی مهاجم سابق 
تیم سپاهان و کارشناس فوتبال در خصوص 
وضعیت طلایی پوشان نقش جهان صحبت 
کرد. وی اعتقاد دارد مورایس کار بزرگی انجام 
نداده و در دو سال بهترین نفرات را داشته 

است. 
   نظر شما در خصوص قهرمانی سپاهان 

در جام حذفی چیست؟
 در ابتدا باید به هواداران سپاهان تبریک 
بگویم. این تیم چند سال دور از جام بود اما 
حالا قهرمان شد. سپاهانی ها در لیگ امسال 
خوب کار کردند اما درگیر حواشی بازی های 
آسیایی و لیگ شدند که این تیم را از قهرمانی 
کرد. چند بازی را هم خود بازیکنان و  دور 
کادرفنی از دست دادند. همه چیز در نهایت 
دست به دست هم داد تا سپاهان قهرمان 

لیگ نشود. 
ارزیابی     عملکرد مورایس را چگونه 

می کنید؟
گر صادقانه نگاه کنیم متوجه می شویم با   ا
توجه به مهره های سپاهان و عملکرد این تیم و 
البته تیم هایی که از جام حذفی کنار رفتند حق 
این تیم قهرمانی در حذفی بود. مس رفسنجان 
کتور اما مقابل  هم استقلال را حذف کرد و هم ترا
کام بود. خود سپاهان هم تیم های  سپاهان نا
بزرگی را حذف کرد و به نظرم حقش یک جام 
بود. در روز بازی بسیار ناراحت بودم چون به 
عنوان عضو باشگاه سپاهان فقط دوستان 
یگان ویژه به من لطف داشند و من را راه دادند. 
هیچ کدام از مسئولان باشگاه با من هماهنگی 
این تیم  نداشتند. من به عشق هواداران 
آمدم تا قهرمانی ببینم. از سوی باشگاه اما به 

سرمایه ها توجه نمی شود. 
   نظر شما در مورد ادامه همکاری با 

سرمربی پرتغالی سپاهان چیست؟
  به نظرم مورایس کار بزرگی انجام نداده است. 
دو سال بهترین نفرات را داشته و نمی توانیم 
کادمی  بگوییم با کمترین هزینه و بازیکنان آ
بزرگ تر  را  نگاه مان  باید  است.  شده  موفق 
کنیم. تمام امکانات در اختیار وی بوده. ادامه 
همکاری با وی به نظر هیات مدیره بستگی دارد. 
روز بازی فینال حسین نژاد بهترین بازیکن بود 
کادمی است. محمد قربانی  که می دانیم عضو آ
در بدترین شرایط جدا شد. عیسی جذب شد. 
او کجاست؟ دیگر بازیکنان خارجی چه شد؟ 
من دلسوز سپاهان هستم و بدون اینکه پستی 

داشته باشم همیشه حرف حق را زدم. 

سید صالحی: 
مورایس کار بزرگی در 
سپاهان انجام نداده 

جنگ روانی تیلور علیه یزدانی  
بعد از رفتنم بالاخره خندید! 

ایسنا: دیوید تیلور دارنده ۴ مدال طلای 
جهان و المپیک که ۶ مرتبه با حسن یزدانی 
طی سال های گذشته تقابل داشت و ۵ مرتبه 
از جمله در رقابت های فینال مسابقات جهانی 
و المپیک به پیروزی رسید، چندی پیش در 
رقابت انتخابی تیم ملی آمریکا برای حضور 
در المپیک پاریس، ناباورانه ۲ مرتبه مقابل 
آرون بروکس، قهرمان زیر ۳ سال جهان تن به 
شکست داد و حضور در المپیک پاریس را از 
دست داد. تیلور با حذف از المپیک پاریس، 
از میادین کشتی خداحافظی کرد و وارد عرصه 
مربیگری شد. تیلور درباره رقابت میان حسن 
یزدانی و آرون بروکس در المپیک پاریس گفت: 
یزدانی سال هاست که در عرصه های مختلف و 
رقابت های مهم حضور داشته و قطعا از اعتماد 
به نفس بالاتری نسبت به بروکس برخوردار 
است. این ۲ کشتی گیر باید برای تقابل با یکدیگر 
در المپیک آماده باشند. به نظر من یزدانی و 
بروکس با سایر کشتی گیران وزن ۸۶ کیلوگرم 
متفاوت هستند. وی افزود: به هر حال صحبت 
خ  از المپیک است و ممکن است هر اتفاقی ر
بدهد بنابراین باید برای هر کشتی  در بهترین 

وضعیت خودتان باشید. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: دستورالعمل نظارت بر قراردادها و سقف بودجه 
باشگاه ها دیروز )یکشنبه( به طور رسمی از سوی فدراسیون 
فوتبال به باشگاه ها ابلاغ شد. دستورالعملی که در تاریخ ۲1 
خردادماه به تصویب هیات رئیسه فدراسیون فوتبال رسیده 
کم بر فوتبال ایران ایجاد کرده است.  و تغییراتی در قوانین حا
در نگاه اجمالی به این دستورالعمل تغییراتی نسبت به 
دستورالعمل فصل گذشته دیده می شود که برخی از آنها جای 
بحث دارد. به طور مثال ماده ۴1 این دستورالعمل که در آن 
آمده است: »مستند به ماده ۴ آئین نامه سازمان لیگ و بند یک 
و دو ماده ۲۲ آئین نامه برگزاری مسابقات لیگ برتر و دسته اول 
فوتبال ایران، سازمان لیگ می تواند اقدام به عقد قراردادهای 
تجاری نماید و این قراردادها از سوی باشگاه ها لازم الاجرا است 
و تا زمانی که باشگاه ها در لیگ برتر حضور دارند باید آن را رعایت 
کنند. کلیه حقوق تبلیغات در استادیوم های مسابقات متعلق 
به سازمان لیگ است و با استناد به ماده ۲۲ آئین نامه برگزاری 
مسابقات کلیه باشگاه های حاضر در لیگ برتر و دسته اول ملزم 
به رعایت قراردادهای مالی، تجاری، بازرگانی، رادیو و تلویزیون، 
مخابراتی، دیجیتالی و سایر موارد مرتبط مالی و تجاری سازمان 
لیگ می باشند.« این ماده در حالی از سوی کارگروه نظارت بر 
قراردادها و سازمان لیگ در دستورالعمل ابلاغی گنجانده شده 
است که به نظر نمی رسد چندان با قانون تطبیق داشته باشد. 

بیــنالمــلل
  ستاره پیشین منچستریونایتد احتمال دارد با پستی 
جدید به این باشگاه بازگردد. رود فن نیستلروی که این روزها 
از او به عنوان اصلی ترین گزینه سرمربیگری برنلی یاد می شود، 
ممکن است برای فصل پیش رو مسیر متفاوتی را انتخاب کند 
و به باشگاه منچستریونایتد بازگردد. فابریتزیو رومانو خبرنگار 
سرشناس ایتالیایی و کارشناس نقل وانتقالات فوتبال اروپا 
خبر داد، فن نیستلروی ۴۷ ساله به عنوان بخشی از کادر فنی 
جدید اریک تن هاخ در منچستریونایتد مورد توجه قرار گرفته 
است. این حالا بسته به مهاجم پیشین شیاطین سرخ دارد 
؛ این در حالی است که او  که این گزینه را در نظر بگیرد یا خیر
اصلی ترین گزینه سرمربیگری برنلی برای جانشینی ونسان 
کمپانی است. برنلی فصل پیش از لیگ برتر به لیگ دسته 
اول انگلیس سقوط کرد. این مربی هلندی که بین سال های 
۲0۲۲ تا ۲0۲۳ هدایت پی اس وی آیندهوون را برعهده داشت و 
این تیم را به یک قهرمانی در جام حذفی هلند و یک قهرمانی 
در سوپرجام هلند رساند، بین سال های ۲00۲ تا ۲00۶ در 
منچستریونایتد بازی می کرد و به این تیم برای کسب چهار 
قهرمانی از جمله یک قهرمانی در لیگ برتر و یک قهرمانی در 

جام حذفی انگلیس کمک کرد. 

   تیم ملی فوتبال اسپانیا در حالی دوشنبه شب در 
آخرین بازی خود از گروه B مسابقات یورو ۲0۲۴ در ورزشگاه 
دوسلدورف آره نا به مصاف آلبانی می رود که ممکن است 
به خاطر قانون کشور آلمان جریمه شود. بر اساس گزارش 
روزنامه »بیلد« آلمان؛ طبق مقررات آلمان کار کردن افراد زیر 
1۸ سال بعد از ساعت ۲0 شب ممنوع است، اما ورزشکاران 
می توانند تا ساعت ۲۳ به فعالیت خود ادامه دهند که این 
زمان شامل دوش گرفتن و شرکت در کنفرانس های خبری 
گر یامال 1۶ ساله 90 دقیقه مقابل آلبانی بازی  هم می شود. ا
کند، تیم ملی اسپانیا به خاطر نقض این قانون ممکن است 

جریمه شود. 

شمسایی: با مربی خارجی دنبال پیشرفت در فوتسال هستیم

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

کشورمان  فوتسال  تیم ملی  سرمربی 
درباره دلایل تمایل خود به استفاده از مربی 
خارجی صحبت کرد. وحید شمسایی در 
گفت وگو با تسنیم، درباره نشست روز شنبه 
گذشته خودش با رئیس فدراسیون فوتبال 
، دیدگاه  اظهار داشت: تاج در دو سال اخیر
بسیار مثبتی نسبت به فوتسال داشته است 
که این مسأله برای من اهمیت زیادی دارد. 
ما می گوییم کسی باید به تیم ملی بیاید که 
کند. تاج هم برخورد بسیار  به تیم کمک 
خوبی با مسأله داشت و دستور پیگیری 
داد. وی با بیان اینکه کشورها بدون توجه 

به نام ها با تلاش پیش می روند، عنوان کرد: 
فرانسه اهداف سه ساله خودش را منتشر و 
اعلام کرده که 1۸ میلیون یورو هزینه کرده 
که به پول ما می شود بیشتر از هزار میلیارد 
تومان. این کشور زیرساخت های خودش را 
ترمیم کرده و خودش را یکی از سورپرایزهای 
جام جهانی ۲0۲۴ و یکی از چهار تیم نهایی 
جام جهانی ۲0۲۸ می داند. بازیکنان فرانسه، 
و  هستند  فرانسه  کن  سا کشی های  مرا
کش دوم دانست. سرمربی  می توان آن را مرا
تیم ملی فوتسال با اشاره به پیشرفت شگرف 
کش طی سال های اخیر به تسنیم گفت:  مرا

از لحاظ  کشی ها خودشان می گویند  مرا
استعداد، از برزیل هم جلو زده ایم. تاج 
غ از هر نتیجه ای باید برنامه ریزی  گفت فار
کنیم و افرادی را به تیم ملی فوتسال بیاوریم 
که به تیم ما کمک کنند؛ نه اینکه فقط یک 
درباره  شمسایی  باشیم.  آورده  خارجی 
تلاش برای استفاده تیم ملی فوتسال از یک 
مشاور خارجی بیان کرد: صحبت های اولیه 
انجام شده و درباره مسیری که با این مشاور 
خارجی دنبال می کنیم، با تاج حرف زدیم. 
با مربی خارجی دنبال پیشرفت و نزدیک 
شدن به سطح اول فوتسال دنیا هستیم 

و می خواهیم از او به عنوان مشاور یا مدیر 
. درباره اینکه  فنی استفاده کنیم، نه دستیار
از یکدیگر چه می خواهیم، با این مربی 
به نتیجه رسیده ایم. مباحث مالی باقی 
مانده است که تاج و اصولی کارهای لازم را 
انجام می دهند. وی در مورد برنامه های 
پیش روی تیم ملی فوتسال خاطرنشان 
با  بازی  و  قطعی  کرواسی  با  دیدار  کرد: 
قزاقستان هم تقریباً مسجل شده است. 
پس از آن در نظر داشتیم به تاجیکستان 
برویم که این برنامه به خاطر برنامه شلوغ و 

خسته کنندگی سفرها لغو شد. 

کمیته ملی  محمود خسروی وفا رئیس 
المپیکی  تیراندازان  با  دیدار  در  المپیک 
المپیک  در  مدال  و  افتخار  کسب  گفت: 
باعث افتخار است اما نباید همه چیز به آن 

معطوف شود. 
   قهرمانان 

کمیته ملی  محمود خسروی وفا رئیس 
المپیک، مهین فرهادی زاد نایب رئیس و 
محمد تابع، رئیس مرکز نظارت بر تیم های 
ملی کمیته ملی المپیک دیروز )یکشنبه( 
در فدراسیون تیراندازی حاضر شدند و با 
مرتضی قربانی، رئیس فدراسیون، مسئولان 
فدراسیون، تیراندازان اعزامی به المپیک 
و کادر فنی تیم های ملی دیدار و گفت وگو 
کردند. محمود خسروی وفا در این دیدار 
اظهار داشت: ما به شما قهرمانان افتخار 
شما  خوشایند  برای  را  این  و  می کنیم 
نمی گویم، در واقع اینکه یک دختر جوان هم 
درس بخواند و هم سهمیه بگیرد و در ورزش 

یک  از  ما  است.  افتخار  باعث  بدرخشد، 
جوان چه چیزی بیشتر از اینها می خواهیم؟ 
شما می توانید الگوی ورزشی خوبی برای 

همه باشید. 
   رفتن روی سکو 

وی افزود: از اینکه در المپیک روی سکو 
گر روی سکو  بروید خوشحال می شویم، اما ا
نرفتید نباید ناراحت شوید. به هر حال 9 هزار 
ورزشکار بدون مدال از المپیک بر می گردند، 
برای خودتان،  روی سکو می روید  وقتی 
کمیته ملی المپیک،  خانواده های خود، 
گر  کشور یک افتخار است. ا فدراسیون و 
مدال بگیرید برای من هم یک افتخار است و 
کسب مدال به خصوص در بخش بانوان یک 
وزن فرهنگی و اجتماعی دارد ولی همه چیز 
به این ختم نمی شود، بلکه مهم آن است 
که انتظارات مربی و کادر فنی را عملی کنید. 

   حمایت
کنش به  رئیس کمیته ملی المپیک در وا

درخواست تیراندازان برای ادامه حمایت ها 
بعد از المپیک خاطر نشان کرد: حمایت ها 
گویای  ادامه دارد و بازی های آسیایی ۲0۲۶ نا
اپن را در پیش داریم. ورزشکاران نباید  ژ
به  باشد  داشته  مالی  حداقلی  دغدغه 
خصوص در رشته ای مانند تیراندازی که 

باشگاه های قوی ندارد. 
   حقوق ورزشکاران 

ورزشکاران  حقوق  خصوص  در  وی 
المپیکی گفت: یک چارچوبی را داریم که در 
مجمع تصویب شد. پایه حقوق ورزشکاران 
1۵ میلیون تومان است. بقیه آن مربوط به 
ما نیست و در جدول مشخص است. همه 
ورزشکاران حقوق پایه را یکسان می گیرند 
و در ادامه آمادگی جسمانی ورزشکاران در 
سنجش بررسی و بر اساس رتبه آنها در این 
می شود.  اضافه  پایه  حقوق  به  سنجش 
توسط  که  ورزشکار  محیطی  رفتارهای 
فدراسیون اعلام می شود نیز روی حقوق 

ورزشکاران تاثیر دارد. درخشش در مسابقات 
مورد نظر کمیته ملی المپیک نیز بر افزایش 
حقوق تاثیر دارد و کسب مدال در دوره های 
گذشته المپیک نیز نقش دارد. سقف این 
حقوق ۲00 میلیون تومان است و سه نفر از 
ورزشکاران این مبلغ را را دریافت می کنند. 
من در این ۴0 سال هر چه را گفتم انجام دادم 
گر نقد واردی از سوی ورزشکاران باشد،  و ا

اعمال می کنیم. 
   بازی آسیایی 

کرد: بعد از المپیک  کید  خسروی وفا تا
پاریس، بازی های آسیایی را در پیش داریم 
و به طور قطع با نفرات بیشتری در آن حضور 
کار را به زودی آغاز  گر  خواهیم داشت. ا
 ۲0۲۸ کنیم از الان می توان برای المپیک 
انتظارات بیشتری داشت. این انتظار صرفا 
کسب مدال نیست چون در رشته ای مانند 
تیراندازی قابل پیش بینی نیست مهم این 

است که بهترین عملکرد را داشته باشید. 

بیرانوند خوش شانس است 

در رابطه با اتفاقات و حواشی موجود درباره بیرانوند، باید 
بگویم بیرانوند در روز های آخر فوتبال خود قرار دارد و مانند یک 
انسانی است که در حال غرق شدن است و دست و پا می زند تا 
خود را نجات دهد. بیرانوند دیگر نه در جامعه فوتبال ابهت دارد 
و نه بین هواداران پرسپولیس وجهه گذشته را دارد. او آنچنان 
مورد غضب هواداران قرار گرفته که به نظر من هیچ راه برگشتی 
که در برنامه های  به لباس قرمز نخواهد داشت. بازیکنی 
تلویزیونی و مدلینگ بار ها شرکت کند آینده ای بهتر از این 
نخواهد داشت. من با وی هیچ دشمنی و غرضی ندارم، اما باید 
حقیقت را واضح بیان کرد. زمانی که بهترین دروازه بان ایران 
بودم و تک به تک ها را دفع می کردم خودم را شایسته ماندن در 
فوتبال می دانستم، اما وقتی روز های رو به افول خود را مشاهده 
کردم فهمیدم که باید بروم و این همان داستان فرد مورد نظر 
ماست. بیرانوند بسیار خوش شانس است که قلعه نویی از 
وی در ترکیبش استفاده می کند و از آنجا که سرمربی تیم ملی 
عرق ملی دارد امیدوارم از یک دروازه بانی که تاریخ انقضایش 
گذشته است استفاده نکند. دروازه بانی که ۳۵ سال از عمرش 
گذشته دیگر باید فوتبال را کنار بگذارد. آقای بیرانوند شما 
گر واقعاً جیبتان پر شده  کنون مانده اید و ا بوفون نیستید که تا ا
گر  دست از سر فوتبال بردارید تا مسیر برای جوانان باز شود. ا
بیرانوند می خواهد به خاطر پول جنسیتش را تغییر دهد بهتر 
است از فردا چادر سرش کند! امیدوارم به خاطر خاطرات 
کنون چهار  خوشی که در گذشته برای پرسپولیس ایجاد کرده ا
گوشه زمین را ببوسد و از تیم خداحافظی کند تا وجهه خود را 
خراب تر از این نکند. از نظر من رأس فدراسیون تا پایین ترین 
رده آن باید دستخوش تغییرات شود. آن ها هیچ گونه آورده ای 
برای فوتبال ایران نداشتند و وقتی آب رودخانه فدراسیون 
کد است بهتر است دستی به آن ببریم. تغییرات  این چنین را
در فدراسیون تنها راه حل نجات فوتبال است. کسانی در 
فدراسیون هستند که نمی خواهند فوتبال ایران پیشرفت کند 
و همین افراد از این موضوع سود هنگفت می برند. متأسفانه 
هیچ کدام از مدیران فدراسیون برای فوتبال ایران موثر و مفید 
نبودند. در تمام قسمت فوتبال ایران فساد وجود دارد و حتی 
یک عده از پیشکسوتان همین باشگاه پرسپولیس به دنبال 
خودشیرینی هستند و برخی اشخاص که نفع خود را در حضور 
آن ها می بینند، آن ها را روی آنتن می آورند و صحبت هایی را که 
می خواهند می شنوند. تا زمانی که برخی از مدیران و مسئولین 

فوتبال تغییر نکنند ما روی آرامش را نخواهیم دید. 

وحیدقلیچ
کارشناسفوتبال

خسروی وفا: همه چیز به مدال المپیک ختم نمی شود


